
 

 
       

 

Številka: 900-271/2015-4   

Datum:   11. 9. 2015      

 

                               

Z A P I S N I K 

 

9. seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL, ki je bila v sredo,  10. 9. 2015 ob 18.00 uri, na sedežu 

Četrtne skupnosti Rožnik, Viška cesta 38, Ljubljana.  

 

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik Sveta Četrtne 

skupnosti Rožnik MOL, Aleš Jenko. Po pooblastilu predsednika ČS Rožnik MOL je sejo vodil 

podpredsednik ČS Rožnik, Tomaž Čučnik (v nadaljevanju: predsedujoči). 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boris Bavec, Tomaž Čučnik, Manca Radić, Vesna Škerl, Rebeka 

Tomšič, Živa Vidmar, Matej Weissenbach in Miro Žagar. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Aleš Jenko – opr. odsoten, Mojca Bizjan, Selma Halilović, Dragica 

Klemše, Uroš Logar, Klemen Sodržnik, Boštjan Weissenbach. 

 

OSTALI NAVZOČI:  občan Lojze Zidar (Olepševalno društvo Rožna dolina), Mojca Mak - javna 

uslužbenka Službe za lokalno samoupravo MU MOL. 

 

Predsedujoči je na začetku ugotovil, da je od 15 članov sveta prisotnih 8 članov, kar pomeni, da je bil 

svet sklepčen in je lahko začel z delom.  

 

 

Člani sveta so predlog DNEVNEGA REDA prejeli s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je predlagal razširitev dnevnega reda s točko »Spremembe proračuna ČS Rožnik MOL 

za leto 2016« pod tč. 4, z ustreznim preštevilčenjem ostalih točk. 

 

Na predlog dnevnega reda ni bilo pripomb in predsedujoči je dal na glasovanje naslednji: 

 

PREDLOG SPREMENJENEGA DNEVNEGA REDA: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 8. seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL. 

2. Informacije o tekočih zadevah za člane Sveta ČS Rožnik. 

3. Predlogi in pobude občanov.                       

4. Spremembe proračuna ČS Rožnik MOL za leto 2016. 

5. Predlogi in pobude članov Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL. 

6. Razno. 

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 8 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 
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AD 1 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 8. SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI ROŽNIK 

MOL 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

 

Pripomb na zapisnik ni bilo in predsedujoči je dal na glasovanje: 

 

Predlog SKLEPA št. 1/9: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 8. seje Sveta Četrtne 

skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana. 

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 7 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov sveta. 

Sklep št. 1/9 je bil sprejet. 

 

 

AD 2 

INFORMACIJE ZA ČLANE SVETA ČS ROŽNIK 

 

 

a.) Rebalans proračuna MOL za leto 2015 in sprememb proračuna MOL za leto 2016 

 

Predsedujoči je člane Sveta seznanil, da bo od konca septembra v pripravi rebalans proračuna MOL za 

leto 2015 in spremembe proračuna MOL za leto 2016. Četrtne skupnosti zadevajo spremembe 

proračuna MOL za leto 2016 vezane na spremembe števila prebivalcev. Po izračunu bo proračun  

ČS Rožnik za leto 2016 zmanjšan za 13 EUR, zato bo potrebno finančni načrt uskladiti. ČS Rožnik 

MOL pa je prejela tudi pobude občanov za vključitev v mala dela. 

 

 

b.) Polletno finančno poročilo ČS Rožnik  

 

Člani sveta so se z dodatnim gradivom seznanili s poročilom o polletni realizaciji finančnega načrta 

ČS Rožnik MOL za obdobje od 1. januarja do 30. junija 2015.  

 

 

c) Vabilo Oddelka za ravnanje z nepremičninami Sestanek na temo vrtički in pogoji za ureditev 

pravnega razmerja oddaje oz. zakupa vrtičkov 

 

Z dodatnim gradivom so člani sveta prejeli vabilo Oddelka za ravnanje z nepremičninami MU MOL 

na sestanek, ki bo v ponedeljek 14. 9. 2015 ob 16. uri v prostorih ČS Rožnik, Viška 38.  

 

Na temo vrtičkov na območju Ceste Iga Grudna je sledila razprava, v kateri so člani sveta soglašali, da 

mora Mestna občina Ljubljana pri oblikovanju cene zakupa vrtičkov ob cesti Iga Grudna upoštevati, 

da gre za poplavno območje. 

 

 

č) Teden športa 2015 in vabilo na Hrčkov in gozdni tek 

 

Z dodatnim gradivom je predsedujoči seznanil, da poteka Teden športa 2015. Člani sveta so prejeli 

seznam športnih društev, ki nudijo športne vadbe na območju ČS Rožnik. Predsedujoči je povedal, da 

so četrtne skupnosti vabljene, da na stojnici v soboto s predstavnikom ČS občanom predstavi 

(prijavljena) športna društva iz območja četrtne skupnosti in športne programe, ki jih izvaja.  

/Četrtno skupnost Rožnik je na Tednu športa 2015 predstavljal Klemen Sodržnik./ 
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d.) Hrčkov in gozdni tek - Vabilo na dogodek ČS Rožnik in ŠK Brdo 

 

Hrčkov in gozdni tek, ki ga ČS Rožnik MOL organizira v sodelovanju s Smučarskim klubom Brdo bo 

11. oktobra 2015. Člani sveta so prejeli vabilo. V sklopu programa bo ob 9:45 izveden pohod na 

Klobuk, ob 12:00 pa preizkus streljanja z biatlonsko zračno puško. 

 

 

e.) Odgovori pristojnih oddelkov MU MOL na prioritetne naloge ČS Rožnik 

 

Z gradivom, prejetim ob sklicu seje so se člani sveta seznanili z odgovori pristojnih oddelkov MU 

MOL na tri izpostavljene prioritetne naloge.  

Sledila je razprava, v kateri so člani sveta soglašali, da Svet ČS Rožnik pristojno službo zaprosi za 

osvežitev informacij pri naslednjih projektih:  

1) Poplavna varnost - Zadrževalnik Brdnikova: osvežitev junijske informacije pridobivanja 

zemljišč; ali so bila zemljišča pridobljena in prošnja za GD oddana oziroma koliko odstotkov 

zemljišč je še potrebno pridobiti. 

2) Ali so dela na ureditvi postajališč LPP18 ob Večni poti končana ali je v planirana še kakšna 

ureditev (pokrita postajališča). 

 

 

f) Ureditev brega Gradaščice  

 

V seznanitev so člani sveta prejeli razlago vsebine dopisa Ureditev brega Gradaščice Agencije RS za 

okolje, ki jo je podal Oddelek za urejanje prostora MU MOL. V odgovoru je tudi napotilo na ogled 

planiranih rešitev za omilitev poplavne nevarnosti v aplikaciji Urbinfo, ki je splošno dostopna preko 

interneta, tudi preko ikone na spletni strani www.ljubljana.si.  

 

Sledila je razprava, v kateri je Matej Weissenbach posredoval opažanja občanov, naslovljena na 

Civilno iniciativo za poplavno varnost JZ dela Ljubljane; občani opozarjajo na poškodovane plošče 

struge Glinščice ter na velike količine naloženega vejevja in gomil v strugi Gradaščice na območju 

Bokalc. 

 

 

g) Habjanov bajer – odgovor na svetniško vprašanje NSi 

 

V seznanitev so člani sveta prejeli odgovor Oddelka za ravnanje z nepremičninami MU MOL na 

svetniško vprašanje NSi glede Habjanovega bajerja. 

 

 

h) Delavnice in izobraževanja za občane – informacije 

 

Člani sveta so prejeli vabilo društva Šola zdravja na predavanje "težave povezane s staranjem in 

ohranjanje telesnih funkcij v tretjem življenjskem obdobju" (6. oktober 2015).  

 

Člani sveta so se v zvezi z organizacijo programa za občane arhitekturna svetovalnica Projekt 

Arhitekturni nasvet - pomoč in nasveti ljudem pri prostorskih zagatah odločili, da se bo občane preko 

spletne strani ČS Rožnik obvestilo o možnosti izvedbe svetovalne delavnice. 

 

 

AD3 

PREDLOGI IN POBUDE OBČANOV 

 

a.) Pobuda občana za zasaditev dreves ob Poti Rdečega križa 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje in z dodatnim gradivom na sejo. 

 

Predsedujoči je na kratko povzel prejeto pobudo občana za zasaditev dreves ob cestišču Poti rdečega 

križa na lokaciji od novega stanovanjskega naselja Zeleni gaj do Ceste na Brdo, na obeh straneh 

http://www.ljubljana.si/
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cestišča (do trgovine Hofer na eni in Konex-a na drugi strani) in člane sveta seznanil z  

zazidalno-ureditveno situacijo, ki med kolesarsko stezo in cestiščem predvideva drevored. 

 

Med krajšo razpravo so člani sveta pobudo podprli in predsedujoči je na glasovanje dal naslednji: 

 

Predlog SKLEPA št. 2/9: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana podpira pobudo občana za zasaditev 

drevoreda ob Poti Rdečega križa, ki je že predviden v zazidalnem načrtu. Pobudo odstopa v 

pristojno reševanje na Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL. 

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 

Sklep št. 2/9 je bil sprejet. 

 

 

a.) Pobuda DSO za košnjo zelenice ob rondoju pri končnem postajališču LPP14 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je povedal, da je predstavnik Doma starejših občanov Bokalci na Četrtno skupnost 

Rožnik MOL podal pobudo za košnjo in ureditev zelenice, preraslo s tujerodno zlato rozgo, ki se 

nahaja neposredno ob rondoju pri končnem postajališču LPP14 in Domu na Bokalcah. Parcele zelenic 

so v lasti MOL, a jih MOL nima v planu košenj javnih površin. Po prostorskem je namenska raba 

parcel površina za mirujoči promet.  

 

Člane sveta je z dodatnim gradivom na sejo seznanil tudi s ponudbo košnje in predlagal vključitev 

košnje v Izvedbeni načrt za leto 2015 in v letu 2016 v sklop malih del. Predsedujoči je predlagal, da se 

na pristojno službo poda pobudo, da Mestna občina Ljubljana na parceli zelenice uredi parkirišče P+R. 

 

V razpravi so člani sveta soglašali, da se košnjo zelenice vključi v Izvedbeni načrt 2015 in v mala dela 

za leto 2016. Soglašali so tudi s predlogom postavitve parkirišča P+R. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednja predloga sklepov: 

 

Predlog SKLEPA št. 3/9: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana za program »Izvedba enkratne akcije 

urejanja in čiščenja javnih površin – ureditev zelenice« ob končnem postajališču LPP  

v Izvedbenem načrtu za leto 2015 namenja 483,00 EUR na postavki 016020, podkontu 4020 99.  

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 

Sklep št. 3/9 je bil sprejet. 

 

Predlog SKLEPA št. 4/9: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana podaja pobudo, da se zelenico pri 

končnem postajališču LPP 14 (enota urejanja prostora PD-510, namenska raba zemljišč POg) 

preuredi v parkirišče P+R. Pobudo podaja v pristojno reševanje na Oddelek za gospodarske 

dejavnosti in promet MU MOL. 

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 

Sklep št. 4/9 je bil sprejet. 
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a.) Pobude občanov za košnjo zelenice ob pešpoti Rožna dolina cesta IX pred železniškim 

podhodom Bobenčkova 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z dodatnim gradivom na sejo. 

 

Predsedujoči je seznanil, da občani na Četrtno skupnost Rožnik MOL vsako leto od 2 do 3-krat 

naslovijo zahtevo, da je potrebno pokositi z grmičevjem in koprivami zaraščeno zelenico ob pešpoti 

Rožna dolina cesta IX pred železniškim podhodom Bobenčkova. Zelenica ob poti je v večinski lasti 

MOL in manjšinski lasti Slovenskih železnic. Pristojni Oddelek za gospodarske dejavnosti ni promet 

MU MOL Mestne občine Ljubljana zelenice nima v planu košnje. Predlagal je, da se košnjo zelenice 

vključi v mala dela 2016, da se prebivalcem Rožne doline zagotovi neoviran prehod pod železniško 

progo. Člani sveta so v razpravi s predlogom soglašali. 

 

 

AD 4 

SPREMEMBE PRORAČUNA ČS ROŽNIK MOL ZA LETO 2016 

 

Predsedujoči je povedal, da v sklopu rebalansa proračuna MOL 2015 sredstva za ČS Rožnik 

predvidoma ostajajo enaka. V sklopu sprememb proračuna MOL za leto 2016 pa bo potrebno uskladiti 

finančni načrt 2016 zaradi sprememb števila prebivalcev po četrtnih skupnostih. Izračun letne 

spremembe števila prebivalcev po četrtnih skupnostih na dan 31.12.2014  predvideva zmanjšanje 

sredstev za ČS Rožnik MOL za 13 EUR.  

 

Odlok o financiranju četrtnih skupnosti v Mestni občini Ljubljana (Uradni list RS št 92/2007 in 

11/2009) določa, da je eden izmed kriterij po katerih se deli masa sredstev za izvajanje nalog med 

četrtne skupnosti tudi število prebivalcev posamezne četrtne skupnosti na dan 31.12. za predpreteklo 

leto. Ob pripravi proračuna MOL za leto 2016  smo upoštevali podatke o številu prebivalcev na dan 

31.12.2013, zato bo ob spremembi  proračuna MOL za leto 2016 potrebno pripraviti korekcije 

finančnih načrtov glede na maso sredstev, ki pripada posamezni ČS na podlagi novega izračuna, ki 

temelji na številu prebivalcev na dan 31.12.2014 v posamezni ČS. 

 

Predsedujoči je predstavil predlog dopolnitve malih del za leto 2016 in predlog sprememb finančnega 

načrta za leto 2016, ki so ju člani sveta prejeli z dodatnim gradivom: 

 Predlog, da svet ČSR dopolni plan malih del za leto 2016 v skupni višini 1.003,00 EUR s 

košnjami naslednjih zelenic: 

1. Zelenica ob rondoju, pri končnem postajališču LPP14; košnja 3-krat - EUR 820,00; 

2. Zelenica ob pešpoti Rožna dolina, cesta IX pred železniškim podhodom Bobenčkova;  

košnja trave in odstranitev grmičevja 3x in odvoz - EUR 183,00. 

 Ustrezno se zmanjša postavka 016020, podkonto 4020 99. 

 

Člani sveta so s predlogoma soglašali in je predsedujoči dal na glasovanje naslednja predloga sklepov: 

 

Predlog SKLEPA št. 5/9: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik MOL dopolnjuje obstoječi plan malih komunalnih del za leto 

2016 s sredstvi v višini 1.003,00, ki jih namenja za: 

- košnjo zelenice ob rondoju Ceste na Bokalce in končnem postajališču LPP14, zaraščene s 

tujerodno zlato rozgo; košnja 3-krat - 820,00 EUR; 

- košnjo zelenice ob pešpoti pred železniškim podhodom Rožna dolina cesta IX – Bobenčkova; 

košnja in odstranitev grmičevja 3-krat z odvozom - 183,00 EUR. 

Tabela je priloga sklepu. 

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 8  članov. 

Sklep št. 5/9 je bil sprejet. 
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Predlog SKLEPA št. 6/9: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik MOL sprejema spremembe finančnega proračuna ČS Rožnik za 

leto 2016. Tabela je priloga sklepu. 

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 8  članov. 

Sklep št. 6/9 je bil sprejet 

 

AD 5 

PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI ROŽNIK MOL 

 

a) Habjanov bajer – pobuda Žive Vidmar 

 

Predsedujoči je dal besedo Živi Vidmar, da predstavi pobude glede Habjanovega bajerja, ki so jih 

člani sveta prejeli preko el. pošte. Živa Vidmar je podala vnovični pobudi naj Svet Četrtne skupnosti 

Rožnik:  

(1) Mestni občini Ljubljana predlaga,da spremeni namembnost parcel Habjanovega bajerja iz 

zazidljive v rezervat za javno rabo oziroma zelene (parkovne) površine ter ustavi načrtovano prodajo 

zemljišč;  

(2) MOL-u predlaga odkup parcele zemljišča nekdanje čolnarne ob Habjanovem bajerju. Na mesto 

razpadajoče čolnarne se predlaga postaviti paviljon s čajno kuhinjo za potrebe prebivalcev Rožne 

doline in društev. Ob paviljonu bi balinarsko društvo Rožne doline lahko postavilo rekreacijski center. 

 

Živa Vidmar je povedala, da Mestna občina Ljubljana prodaja zazidljive parcele Habjanovega bajerja, 

ki za pozidavo niso primerne (ob deževju se na Habjanov bajer steka velika količina vode) je, za 

prebivalce Rožne doline pa je Habjanov bajer naravna dediščina. Balinarsko društvo Rožna dolina, ki 

je ostalo brez balinišča  bi na tem območju lahko postavilo rekreacijski center. Povedala je, da je na 

seji navzoč predstavnik Olepševalnega društva Rožna dolina, gospod Lojze Zidar, ki je po dani besedi 

predsedujočega obrazložil predlog ureditve čolnarne – Habjanov bajer.  

 

Sledila je daljša razprava, v kateri člani sveta niso bili enotni. Predsedujoči je predlagal, da tematiko 

Habjanov bajer obravnava komisija za urbanizem, člani sveta pa o zadevi še malo razmislijo.  

 

Na glasovanje je predsedujoči dal naslednji:  

Predlog SKLEPA št. 7/9: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik MOL predlaga, da Mestna občina Ljubljana odkupi parcelo s 

čolnarno Habjanovega bajerja (parcela št. 344/1, k.o. Vič 1723 v lasti Gradbene družbe Vič 

d.o.o.) in jo nameni za javno rabo, ki bo služila meščankam in meščanom Rožne doline in  

ČS Rožnik. 

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 

Sklep št. 7/9 je bil sprejet. 

 

Predsedujoči je k pripravi utemeljitve sklepa pozval Živo Vidmar. 

 

b) Pobuda za postavitev novih košev za odpadke in košev za pasje odpadke 

 

Članica sveta Živa Vidmar je povedala, da občani Rožne doline pogrešajo koše za smeti in koše za 

pasje iztrebke. Podala je pobudo, da bi bilo koše za smeti in za pasje iztrebke potrebno postaviti na 

območju Habjanovega bajerja, na območju Ceste v Rožno dolino (stran vzdolž železnice), na območju 

Ceste 27. aprila (ob mostu v Tivoli) in ob kolesarski stezi Pionirske železnice. Povedala je, da je 

grmičevje medvejk postalo pravo odlagališče odpadkov, ker mimoidoči zaradi manjkajočega koša na  

Cesti 27. aprila – pri poti v Tivoli – smeti odvržejo kar v grmičevje. Člani sveta so pobudo podprli in 

se strinjali, da se jo posreduje pristojni službi. 
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c) Drugo 

 

Matej Weissenbach, Živa Vidmar in Tomaž Čučnik so predlagali, da se glede tekočih zadev skliče 

komisijo za urbanizem. 

 

Člani sveta so razpravljali o problematiki in možnostih obveščanja občanov (morebitna izdaja glasila 

ali zgibanke ČS Rožnik). Predsedujoči je predlagal, da se tematiko obveščanja občanov kot 

samostojno točko uvrsti na dnevni red naslednje seje sveta.  

 

 

AD8 

RAZNO 

 

Predsedujoči je člane sveta seznanil z: 

a) dopisom društva KUD Serafin s prošnjo za pomoč pri organizaciji kulturnih dogodkov ČS Rožnik; 

b) pozivom za evidentiranje v Svet Svetovalnega centra za otroke, mladostnike in starše Ljubljana; 

c) obvestilom o okrogli miza na tematiko »Aktivno in kvalitetno staranje v domačem okolju, ki je 

predvidena za naslednje leto, torek, 25. 2. 2015 ob 10:00 v sejni sobi na Brdnikovi 14; 

d) vabili četrtnih skupnosti (dodatno gradivo). 

 

 

Dnevni red je bil izčrpan in predsedujoči je ob 20:15 zaključil sejo. 

 

 

Zapisala: 

Mojca Mak 

 

 

 

 

 Tomaž Čučnik 

 podpredsednik sveta 

 Četrtna skupnost Rožnik 

 Mestna občina Ljubljana 


